

必迈捷™智能血氧循环治疗仪

快速使用指南

请在医生指导下使用，详情及注意事项请阅读用户指南



1

将必迈捷™置于座椅前面，连接就近的电源插座。



2

坐在椅子上，双足自然下垂，赤足轻踏在必迈捷™的足垫。



3

按必迈捷™面板上的“”键，或者用遥控器上的“”键启动治疗仪。

注意事项及禁忌症

- 不要站在治疗仪上，请您务必坐着接受治疗；
- 请注意不要把液体洒在必迈捷™治疗仪上，也不要潮湿的环境中；
- 孕妇禁止使用；
- 足部皮肤有创伤或者感染不能使用；
- 未成年人不推荐使用；

版本编号：BB-2015-S-03V1.0

陕食药监械生产许20150003号

授权制造：Bachmen Gesundheit Produkt GmbH

售后服务：陕西巴赫曼健康产品有限公司

服务地址：西安市高新区唐延路35号旺座现代城H座B-1室

服务电话：+86 400 600 9971



4

此时显示默认的治疗时间“30”分钟，可以用旁边的“+”或“-”键调整治疗时间（每按一次变化1分钟）。



5

同时，“”标志显示的治疗强度为“0”，可以用旁边的“+”或“-”键设定治疗强度，可在0-99级之间调节，以您感受到肌肉抖动为准。（长按“+”或“-”可以每次变化“10”，短按每次变化“1”）。



6

设定的治疗时间倒计时结束后，必迈捷™治疗仪自动关机，您也可以在任何时候，按遥控器或必迈捷™面板上的“”键中断治疗。

B'MAGIE™ intelligent circulation booster

Quick Guide

Please read the User Manual for details information & follow your doctor's instruction.



1

Put the B'MAGIE™ in front of your seat, and connect to the socket nearby.



2

Seat on a chair, with the feet falling down, then step on the pad of B'MAGIE™ gently.



3

Press the “” button on panel or remote control, to start the session.

Precautions and Contra-Indication:

- Don't stand on the device, enjoy your session on chair
- Don't splash any liquid on the device, or use it in moisture environment
- Pregnancy woman is forbidden
- Don't use it on the foot with infection or wound
- Adult only

Version number : BB-2015-S-03V1.0

Manufacturer Register No.20150003

Authorization: Bachmen Gesundheit Produkt GmbH

After service: Shaanxi Bachmen Health Product Ltd.

Address: B-1 Room, 35 Tangya Road, Xiaan Hi-Tech Zone, China

Tel: + 86 400 600 9971



4

The default time “30”minutes shows on the panel, adjust the timer with “+” or “-” (step by 1 minuter).



5

Same time, the intension shows “0” beside the sign of , you can adjust it by “+” or “-” between 0~99. (Longer press the button could adjust it by step of 10, short press step of 1) Modify it until you could tolerance the intension.



6

When the countdown timer go to “0”, B'MAGIE™ stopped automatically. You can interrupt the session whenever you press the “” button on the panel or remote control.